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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 27.06.2024 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 27 iunie 2024, ora 14,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
92/20.06.2024 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 3263/20.06.2024, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Prezentarea Procesului verbal din ședinta ordinară din data de 16.04.2024; 
2. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei luni  

inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 
3. Proiect de hotărâre privind asigurarea sustenabilitatii proiectului „MODERNIZARE SI 

EXTINDERE SISTEM DE MONITORIZARE ŞI SUPRAVEGHERE VIDEO A SPAŢIULUI 
PUBLIC ÎN COMUNA COTMEANA, JUDEŢUL ARGEŞ”, cu finantare prin Planul Național 
de Redresare și Reziliență (PNRR), COMPONENTA C10 – Fondul Local-Contract 
finantare nr. 678 din data 04.01.2023 (prin susținerea cheltuielilor de mentenanță), inițiator 
Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

4. Proiect de hotărâre privind majorarea salariilor de bază cu 10% față de nivelul acordat 
pentru luna decembrie 2023 pentru funcțiile publice și contractuale din aparatul de 
specialitate al Primarului Comunei Cotmeana, inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale Primăriei Comunei 
Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori - persoane fizice, ca urmare a 
constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești definitive, inițiator Primar, Vișan 
Ionel – Dragoș; 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea sediului social al S.C. SERVICIUL EDILITAR 
COTMEANA S.R.L., inițiator Primar, Vișan Ionel – Dragoș; 

7. Diverse; 
 

Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 
Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 
ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente proiectelor de hotărâri 
au fost transmise în format electronic tuturor consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti 10 consilieri locali. Absentează domnul viceprimar Gabăr Gheorghe. 
La ședință participă domnul Mihăescu Virgil, administrator SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL și, 
domnul Ducu Daniel, delegat sătesc. 

Domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară 
deschiderea lucrărilor și o invite pe d-na secretar general să de citire ordinei de zi. 

Ordinea de zi se supune spre aprobare, fiind aprobată cu 9 voturi „pentru” și 0 „abțineri” și 
„1” voturi împotrivă (domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), motivând că 
pe ordinea de zi lipsește spre aprobare Procesul verbal din ședinta extrordinară din data de 
08.04.2024; 
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1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-verbal 

încheiat în şedința anterioară de lucru  din data de 16.04.2024, precizând că s-a omis a fi prezentat și 
Procesul verbal din ședinta extrordinară din data de 08.04.2024, acesta din urmă se va prezenta în 
sedința umătoare și va fi transmis în format electornic domnilor consilieri locali. Conform 
prevederilor art. 138, alin. (17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul verbal 
a fost afişat la sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia comisiilor 
de specialitate pentru a fi lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt 
obiectiuni cu privire la continuțul acestuia.  

În consecință, se supune la vot si Procesul verbal al ședinței ordinare din data de 16.04.2024, 
fiind aprobat cu 9 voturi „pentru” și 0 „abțineri” și „1” voturi împotrivă (domnul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin), motivând că nu sunt prezentate în toatalitate toate 
intervențiile dânsului, cum ar fi - suspendarea din funcție a administratorului societății Serviciului 
Edilitar Cotmeana SRL. 
 

2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă 
pentru următoarele trei luni ”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș îi invite pe domnii consiglieri să propună 
președintele de ședință pentru următoarele 3 luni: iunie-iulie – august.  
           - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl propune președinte de 
ședință pe domnul consilier Gămănuș Marin. 
           - domnul consilier Matei Marinel îl propune președinte de ședință pe domnul consilier 
Olteanu Nicolae. 
           - Nu se mai înregistrează alte propuneri, şi în consecinţă se supun la vot cele două propuneri 
Propunerea domnului consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin, fiind aprobată cu 4 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, iar cea a domnului consilier Matei Marinel, 
fiind aprobată cu 6 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public 
prin ridicarea mâinii pentru domnul președinte de ședință – Olteanu Nicolae. 

Se redactează Hotărârea nr. 35 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
următoarele trei luni; 

 
3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind asigurarea sustenabilitatii proiectului 

„MODERNIZARE SI EXTINDERE SISTEM DE MONITORIZARE ŞI SUPRAVEGHERE VIDEO A 
SPAŢIULUI PUBLIC ÎN COMUNA COTMEANA, JUDEŢUL ARGEŞ”, cu finantare prin Planul 
Național de Redresare și Reziliență (PNRR), COMPONENTA C10 – Fondul Local-Contract 
finantare nr. 678 din data 04.01.2023 (prin susținerea cheltuielilor de mentenanță)”. 

- domnul președinte de ședință o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana să 
prezinte câteva aspecte legate legate de acest proiect de hotărâre. 

- d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că la nivelul UAT Comuna 
Cotmeana a finazilat acest proiect, fiind aprobată ultima cerere de transfer (nr. 3), conform adresei 
emise de MDLPA din data de 26.06.2024 și pentru fiecare proiect finanțat din fonduri 
nerambursabile trebuie asigurată mentenanța acestuia, constând în cheltuieli de întreținere și lucrări 
de intervenții. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă dacă s-a semnat 
contractual de mentenanță, când va începe și ce valoare are? 

 - domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că nu s-a semnat până în prezent un astfel 
de contract și nu știe ce sumă va avea. 

 - domnul consilier Gămănuș Marin întreabă dacă este desemnată o persoană din cadrul 
primăriei care să supravegheze acest sistem video și câte camere fac obiectul acestui proiect. 
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- domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș răspunde că va desemna ca persoană responsabilă pe 
domnul Iordache George, șef SVSU, și prezintă de asemenea domnilor consilieri monitoarul cu cele 
20 de camere video. 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 36 privind Proiect de hotărâre privind asigurarea 
sustenabilitatii proiectului „MODERNIZARE SI EXTINDERE SISTEM DE MONITORIZARE 
ŞI SUPRAVEGHERE VIDEO A SPAŢIULUI PUBLIC ÎN COMUNA COTMEANA, JUDEŢUL 
ARGEŞ”, cu finantare prin Planul Național de Redresare și Reziliență (PNRR), 
COMPONENTA C10 – Fondul Local-Contract finantare nr. 678 din data 04.01.2023; 
 

4. Se trece la punctul 4 „Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierii unor Contracte de 
închiriere, având ca obiect terenuri agricole, categoria de majorarea salariilor de bază cu 10% 
față de nivelul acordat pentru luna decembrie 2023 pentru funcțiile publice și contractuale din 
aparatul de specialitate al Primarului Comunei Cotmeana”. 

Referitor la punctul 4 de pe ordinea de zi, domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald 
– Constantin anunță că aceasta nu va participa la adoptarea actelor administrative, neavând drept de 
vot, în  conformitate cu prevederile art. 228, alin. (1), lit. a) și alin. (3) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ - regimul general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. 

- domnul președinte de ședință o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana să 
prezinte câteva aspecte legate legate de acest proiect de hotărâre. 

 - d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că potrivit art. II din OUG nr. 
53/2024: „Prin derogare de la prevederile art. 11 alin. (4) din Legea-cadru nr. 153/2017, cu 
modificările și completările ulterioare, funcționarii publici și personalul contractual din cadrul 
familiei ocupaționale „Administrație“ din aparatul de specialitate al primarului și din instituțiile și 
serviciile publice de interes local corespunzătoare anexei nr. IX lit. C pozițiile 23-28 pot beneficia, 
începând cu luna iunie 2024, de majorarea salariului de bază cu până la 10% față de nivelul 
acordat pentru luna decembrie 2023”. Ceea ce înseamnă că salariații din cadrul primăriilor cu o 
populație sub 20.000 locuitori, pot să depășească indemnizația viceprimarului. Se prezintă și adresa 
nr.192/MCV/31.05.2024 emisă de Ministerul Muncii și Solidarității Sociale. 

 - domnul consilier Marinică Nicolae întreabă dacă se va mări și salariul domnului Mihăescu 
Virgil administratorul SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL. 

 - domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș răspunde că salariu se va mări, cu aprobarea 
consiliului local și va face obiectul unei alte hotărâri. 

 - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că nici nu s-a uscat tușul pe buletinul de vot 
și se măresc salariile, iar mărirea putea fi acordată până la 10% și nu cu 10%. 

 - domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș răspunde că salariile din cadrul primăriilor de 
comune este foarte mic și deja au început să plece angajații noștri. 

   - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „voturi împotrivă” (domnul consilier Gămănuș Marin), vot deschis 
exprimat public prin ridicarea mâinii. 
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Se redactează Hotărârea nr. 37 privind majorarea salariilor de bază cu 10% față de 
nivelul acordat pentru luna decembrie 2023 pentru funcțiile publice și contractuale din 
aparatul de specialitate al Primarului Comunei Cotmeana. 
 

5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele 
fiscale ale Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori - persoane 
fizice, ca urmare a constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești definitive”. 

- domnul președinte de ședință o invită pe d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana să 
prezinte câteva aspecte legate legate de acest proiect de hotărâre. 

- d-na secretar general Ghinea Ionela-Liliana precizează că, prin Sentința civilă nr. 
6341/06.10.2022 pronunțată de Judecătoria Pitești în Dosarul nr. 6765/280/2022, rămasă definitivă 
prin Decizia Civilă nr. 262/07.02.2024 a Tribunalului Argeș, instanța a constatat că debitorul Oiță 
Constantin nu datorează suma de 13.592 lei, aferentă Notificării nr. 2614/11.05.2021 în baza 
Deciziei Curții de Conturi Argeș, reprezentând diferență chirie datorată Primăriei Cotmeana pentru 
anii 2018-2020. De asemenea, prin Sentința civilă nr. 303/20.05.2024 în Dosarul nr. 961/109/2023, 
susnumitul nu este obligat să plătească contravaloarea sumei de 13.592 lei din aceeeși notificare și 
nici la plata a penalităților și majorărilor de întârziere, având în vedere respingerea acțiunii 
formulată de UAT Cotmeana. De la data emiterii notificării și până în prezent s-au creat majorări de 
întârziere în cuantum de 13.891  lei. 

   Referitor la cel de-al doilea articol, prin Sentința Civilă nr. 83/22.02.2024 a Tribunalului 
Argeș în Dosarul nr. 2999/109/2022*, rămasă definitivă a fost respinsă acțiunea noastră formulată 
împotriva debitorului Ceaușescu Ovidiu – Ion, având ca obiect: anulare act administrativ și contract 
de închiriere, obligarea la plata contravalorii sumei de 6748 lei, conform Notificării nr. 
2571/11.05.2021, emisă tot în baza Deciziei Curții de Conturi Argeș nr. 6/2021 reprezentând 
diferențe suplimentare la chiria datorată Primăriei Cotmeana pentru perioada 2018-2020, cu 
penalități și majorări de întârziere. 
            - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că aceste sume reprezintă niște prejudicii și 
cine le plătește. 
          -  domana secretar Ghinea Ionela – Liliana precizează că acestea nu reprezintă prejudiciu, ci 
sume neîncasate cuvenit, întrucât contravaloarea chiriilor suplimentare constatate de către Curtea de 
Conturi Argeș se regăsește la pct. I din decizie - înlăturarea neregulilor din activitatea financiar-
contabilă și/sau fiscală controlată și nu la pct. II din decizie (care privește prejudiciile) - aplicarea 
măsurilor pentru stabilirea întinderii prejudiciilor și recuprerarea acestora, conform Deciziei nr. 
6/21.04.2021. 

- domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 38 privind privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale 
ale Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori - persoane 
fizice, ca urmare a constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești definitive. 

 
6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind modificarea sediului social al S.C. 

SERVICIUL EDILITAR COTMEANA S.R.L.”. 
- domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș, precizează că prin HCL nr. 27/16.04.2024 a fost 

aprobată atribuirea directă a Contractului de delegare a gestiunii Serviciului public de alimentare cu 
apă din Comuna Cotmeana, județul Argeș către SC SERVICIUL EDILITAR COTMEANA SRL, în 
baza căreia a fost încheiat Contractul de delegare a gestiunii, înregistrat cu nr. 2250/19.04.2024. De 
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asemenea, prin Procesul – verbal de predare primire nr. 2252/19.04.2024 a fost predat și 
amplasamentul imobilului - Gospodăria de apă situată în comuna Cotmeana, sat Cotmeana, str. 
Principală, nr. 350, județul Argeș, care va reprezenta noul sediul social. De asemenea, precizează că 
i s-a oferit domnului administrator și sediul la Căminul Cultural Cotmeana, dar dânsul l-a refuzat. 

- domnul consilier Marinică Nicolae intrevine spunând că o schimbare a sediului va consta 
societatea în jur de 15 mii lei și de ce trebuie schimbat sediul, având în vedere că vor fi birouri 
libere prin plecarea la pensie a funor funcționari publici. 

 - domnul Mihăescu Virgil, administratorul societății întreabă cine va plăti aceste costuri, 
pentru că societatea nu are bani și voi fi nevoiți să mărin prețul la apă. 

-  domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș răspunde că socitatea va suporta cheltuielile cu 
mutarea sediului social și prețul la apă nu se va mări, având în vedere că avem prețul la apă cel mai 
mare din zonă. Precizează că societatea a fost ajutată atât cu tractorul în dotare pentru a presta 
servicii de salubritate de aproximativ 2600 lei/lună, cât și cu construirea unui parc fotovoltatic, care 
să reducă cheltuielile cu energia electrică. De asemenea, domnul Mihăescu este găsit zilnic la 
primărie între orele 8,00 -16,00, fiind angajatul instituției noastre 

- domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 1 „abțineri” (domnul consilier Gămănuș Nicolae) și 1 „voturi împotrivă” (domnul 
consilier Marinică Nicolae), vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 39 privind modificarea sediului social al S.C. SERVICIUL 
EDILITAR COTMEANA S.R.L.. 

 
 
Diverse : 
 

1) Prezentarea acțiune incendiu: 
– domnul consilier Bouleanu Ion-Marius precizează că în data de 23.06.2024 a avut loc în satul 

Bascovele, cătun Valea Moașei un incendiu, care s-a extins și în pădurea statului pe aproximativ 
2,00 ha, fiind stind de către reprezentanții UAT Cotmeana, O.S. Cotmeana și Pompieri. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă dacă avem voluntari în 
cadrul SVSU Cotmeana și care sunt aceștia, având în vedere că nu fost prezenti la incendiul din 
satul Bascovele. 

– domnul Primar Vișan Ionel-Dragoș răspunde că avem voluntari în cadrul SVSU Cotmeana, iar 
numele acestora va fi prezentat în ședința următoare, având în vedere că domnul Iordache 
George, șef SVSU este în concediu de ohihnă. De asemenea, precizează că UAT Comuna 
Cotmeana a luat măsuri imediate pentru stingerea incendiului, trimițând la fața locului pe 
domnul viceprimar Gabăr Gheorghe împreună cu domnul consilier Marinică Nicolae și câțiva 
localnici, precum și pe domnul Mihăescu Virgil cu tractorul cu apă și alte materiale necesare 
stingerii incendiului. Au fost prezenți și reprezentați ai O.S. Cotmeana, care împreună cu sătenii 
și pompierii au reușit să stingă indendiul. Precizez, că 80% din incendiile de pe raza UAT 
Cotmeana au fost stinse de către voluntarii din SVSU, fără să fie necesară intervenția 
pompierilor. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că s-a abținut de la 
aprobarea Planului de intervenție în incendii în cooperare cu O.S. Cotmeana, pentru că pe acel 
plan trebuiau trecute persoane instruite și de asemenea, solicită ca domnul Iordache George, șef 
SVSU să fie prezent la ședința următoare și să ne dea informații cu privire la membrii și la 
meterialele din dotare achiziționate de către instituția noastră. Consideră că acel Plan trebuie 
îmbunătățit. 
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– domnul consilier Bouleanu Ion-Marius precizează că persoanele beneficiare de ajutor social nu 
se prezintă la incendii. 

– domnul consilier Olteanu Nicolae solicită să se prezinte și să se afișeze Lista cu persoanele 
beneficiare de venit minim de incluziune pentru a fi contactate la diverse munci în folosul 
comunității. 

– domnul Primar Vișan Ionel-Dragoș precizează că lista va fi transmisă pe e-mail în cel mai scurt 
timp, având în vedere că asistenul social nu se află în primărie pentru a o prezenta în ședință. 

 
2) Amplasarea unor treceri de pietoni la intersecțiile cu DN; 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că este necesară 

amplasarea unor treceri de pietoni la intersecțiile cu DN și iluminarea acestora în satele: 
Cotmeana, Dealul Pădurii și Spiridoni 

– domnul consilier Bouleanu Ion-Marius precizează că din discuțiile purtate cu reprezentanții IPJ 
și CNAIR este necesară împuternicirea primarului și solicitare scrisă, în acest sens. 

– domnul consilier Ciuciu Cristi – Ion solicit să se pună și limitatoare de viteză pe DC 182. 
 

3) Decolmatarea și lărgirea lacurilor: 
– domnul consilier Bouleanu Ion-Marius solicit să se intervină cu un excavator mai mare 

pentru lărgirea și adâncirea lacurilor din delul Jgheboasei, Dealul Mare și Pielești și de 
asemenea, să se aducă cisterne cu apă pentru animale, având în vedere seceta prelungită din 
acestă perioadă. 

– domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că va lua măsuri pentru adăatul animalelor. 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă dacă putem să 

amenajăm cursurile de apă. 
– domnul Primar Vișan Ionel-Dragoș precizează că investițiile in albia râurilor se realizează 

cu aprobarea Apelor române. 
 

             4) Precizări referitoare la campania electorală încheiată 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că în timpul 

campaniei electorale unele panouri de afișaj au fost vandalizate, unele magazine au fost 
deschize în apropierea secțiilor de votare, vânzând alcool. De asemenea, precizează că 
Dotarea cu echipamente IT la școală prin PNRR s-a realizat cu 2 săptămâni până în alegeri. 

– referitor la proiectul finanțat prin PNRR – dotare cu materiale școală: mobilier, echipamente 
IT și laborator pshihopedagogic, domnul Primar Vișan Ionel-Dragoș precizează că s-au 
realizat cele trei achiziții publice, contractele de furnizare fiind în derulare, predare-primire 
produse. 

– domnul consilier Olteanu Nicolae îl întreabă domnul consilier Bărbulescu Decebal – 
Reginald – Constantin la ce oră a fost noaptea prin satul Spiridoni. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin răspunde că poate să se ducă 
la orice oră. 

 
 

Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 
declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
  

               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 

               OLTEANU Nicolae                                                        GHINEA  Ionela – Liliana 


